
BRMG  0063 / KR I / 2 / 07 

PROTOKÓŁ  NR 04 / 02/ 2007 

Z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska 

które odbyło się w dniu  07 lutego  2007 r.  godz. 15.oo 
w sali Nr 007  Nowy Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 15.oo. 

Obecność; 

Na  stan  siedmiu  (  6  )  członków  Komisji,  w  posiedzeniu 
uczestniczyło sześciu , czyli było quorum do podejmowania prawidłowych 
opinii i wniosków. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Stefan  Grabski  –  Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska. 

Po powitaniu zebranych powiedział, że: 

Projekt  porządku  obrad  Komisji,  członkowie  otrzymali  do  skrytek  w 
ustawowym terminie – 7 dni. 

Czy Państwo radni mają uwagi do tak przedstawionego porządku obrad? 

Ponieważ nie było głosów przeciwnych Przewodniczący Komisji  poddał 
pod głosowanie przyjęcie porządku obrad Komisji, 

Porządek posiedzenia Komisji został przyjęty – jednogłośnie – 
6 głosami „ za” 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
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PUNKT 1 
Omówienie procedury analizy wykonania budżetu miasta 

Gdańska za 2006 rok 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Mam  pytanie  do  Pani  Sekretarz?  Czy  w  związku  z  tym  punktem,  to 
Państwo jesteście w takim gronie? 

Pani Danuta Janczarek   Sekretarz Miasta 
Dlaczego  my  jesteśmy  w  takim  gronie?  Moja  obecność  i  pozostałych 
przedstawicieli  Pana  Skarbnika,  Pani    Dyrektor Wydziału  Finansowego 
oraz przedstawicieli Wydziału Spraw Społecznych jest spowodowana tym, 
że w porządku obrad Komisji jest punkt dotyczący:  informacji o przebiegu 
prac  zespołu  kontrolnego      d  dekretowałam  zaproszenie  dla  Pana 
Prezydenta na posiedzenie Komisji Rewizyjnej  gronie? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Kontrola w MOPS  się rozpoczęła i daliśmy sobie termin do końca lutego 
Byliśmy  już  z  pierwsza  wizytą.  Ze  względu  tego,  że  MOPS  jest 
przeprowadzana kontrola przez NIK i MOPS był na etapie przygotowania 
sprawozdania, to nie została zakończona kontrola. Ponieważ był uchwała 
w  sprawie WPZ.  Dziękuję,  bo wiem,  że  pieniądze wyszły  wcześniej  niż 
miały  wyjść.  Będziemy  w  kontakcie  i  w  miesiącu  lutym  zakończymy 
kontrolę. Czy NIK zakończył już kontrolę? 

Pani Maria Chudziak – zca dyrektora MOPS 
Tak. W dniu dzisiejszym została zakończona. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
W związku z tym też będziemy chcieli się zapoznać z tym protokołem i w marcu 
złożymy  informacje.  Korzystając,  że  w  dniu  dzisiejszym  jest  tak  duże  grono 
przedstawicieli  Urzędu  Miasta,  to  prosimy  o  pomoc  w  ustaleniu  podziału  na 
zespoły kontrolne. 

Pani Danuta Janczarek – Skarbnik Miasta 
Co roku jest absolutorium i co roku są powoływane zespoły? 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Proszę nam powiedzieć, jak to ma być, bo to sa zespoły. Byliśmy na szkoleniu 
dla  Komisji  Rewizyjnej  i  dowiedzieliśmy  się,  ze  zespoły  powinny  być  nie 
parzyste. Nas jest w komisji niewielu, że jaka zrobimy zespoły wieloosobowe, to 
będą tylko dwa zespoły. Wiem, że poprzednie zespoły były jedno osobowe
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Pani  Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Przedstawiła  informację,  w  jaki  sposób  były    dokonywane    kontrole  w 
poszczególnych  Wydziałach  Urzędu  Miasta  przez  poszczególnych  członków 
Komisji  Rewizyjnej  RMG  w  zakresie  analizy  wykonania  budżetu  Miasta 
Gdańska  w  poprzednich  latach.  Poinformowała  również  o  tym,  że  nie  tylko 
członkowie  Komisji  Rewizyjnej  dokonują  kontroli  z  zakresu wykonania  lub  nie 
wykonania budżetu miasta za dany rok, ale również Urząd jest kontrolowany, co 
cztery  lata  przez  Regionalna  Izbę  Obrachunkową  i  przez  Najwyższa  Izbę 
Kontroli. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Na  szkoleniu  mówiono  nam,  żeby  nie  robić  kontroli  w  poszczególnych 
jednostkach Urzędu, a jakieś zagadnienie. 
Uważam, że powinniśmy podzielić  się na jednoosobowe zespoły. 
Mamy przygotowaną propozycję podziału na zespoły. 
Proszę o zgłaszanie się członków Komisji do wyboru zespołów. 

Radny Maciej Krupa – członek komisji 
Ja  rozumiem,  że  my  nie  przygotowywujemy  z  naszej  kontroli  jednego 
sprawozdania, które jest przyjęte i nie można do tego wnieść zastrzeżeń. 
My  i  tak  spotkamy  się  na  posiedzeniu  Komisji  i  będziemy  formułowali 
pytania  do  poszczególnych  przedstawicieli  wydziałów.  Uważam,  ze 
problem polega na  tym, że Państwo mogą nie mieć ze sobą wszystkich 
dokumentów. A jak będziemy w wydziałach, to możemy mieć od Państwa 
takie oczekiwanie, że Państwo pokażą nam dany dokument. 

Pani Danuta Janczarek – skarbnik Miasta 
Ostatnie  posiedzenie  Komisji  Rewizyjnej  odbywa  się  w  dużej  sali. 
Przychodzą  dyrektorzy,  zastępcy  wszystkich  wydziałów  Urzędu  i  sa 
przygotowani  do  udzielania  odpowiedzi  na  wszystkie  zadane  pytania 
przez członków Komisji Rewizyjnej.  Jeśli chodzi o wykonanie budżetu    i 
absolutorium,  to  musimy  odpowiadać  i  być  przygotowani  na  zadawane 
pytania. 

Następnie  ustalono  wykaz  członków  Komisji  Rewizyjnej  RMG 
upoważnionych  do  przeprowadzenia  czynności  kontrolnych  w  zakresie 
wykonania  budżetu  Miasta  Gdańska  za  2006  rok  w  poszczególnych 
Wydziałach Urzędu Miejskiego. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do zaproponowanego podziału 
Wykaz członków Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Zawiadomienie  o  podjęciu  czynności  kontrolnych  w  Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku stanowi  załącznik nr 5 do protokołu.
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Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Mam pytanie: do kiedy my mamy przeprowadzić kontrolę? 
Do momentu kiedy nie dostanę pierwszego, wstępnego opisu wykonania 
budżetu,  to  moja  wizyta  w  wydziałach  nie  ma  sensu.  Ja  mam  badać 
wykonanie budżetu. 

Pani Maria Wonerska – zca dyr. WF 
Każdy wydział  będzie miał  przygotowaną  swoją  część  opisową  budżetu 
do 01 marca. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
W związku z tym od 01 marca możemy rozpocząć kontrolę. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Chcę  poinformować  Państwa,  że  w  dniu  20 marca  br,  wpływa  do Rady 
Miasta Gdańska sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Gdańska za 
2006 rok. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Panie Przewodniczący. W związku z  tym w miesiącu marcu powinniśmy 
odbyć  dwa  posiedzenia  Komisji  tj.  21 marca  i  28 marca  br.  Jak  się  nie 
wyrobimy, to spotykamy się 04 kwietnia br. Mamy trzy spotkania robocze, 
gdzie  powinien  być  wypracowany  kompromis.  Do  dnia  10  kwietnia 
powinniśmy złożyć opinię do RIO. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący komisji 
W związku z tym spotykamy się w dniu 21 marca i 28 marca br. 

PUNKT 2 
Informacja o przebiegu prac zespołu kontrolnego ds. nadzoru 

nad prawidłowym funkcjonowaniem pomocy społecznej 
w Mieście  Gdańsku. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Panie  Przewodniczący.  Proponuję,  aby  punkt  ten  omówić  na  następnym 
posiedzeniu  komisji.  A  to  z  tego  względu,  że  w  MOPS  jest  przeprowadzana 
kontrola  przez NIK  i MOPS był  na  etapie przygotowania  sprawozdania,  to  nie 
została  zakończona  kontrola.  Również  z  tego  względu  też  chcielibyśmy  się 
zapoznać  z    protokołem  kontroli  NIK.  Dlatego  proszę  o  przeniesienie  na 
następne posiedzenie Komisji
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PUNKT 3 
Rozpatrzenie korespondencji, która wpłynęła do Komisji 

  sprawa Państwa Iwaszkiewiczów 

Przewodniczący Komisji radny Stefan Grabski 
Sprawa ta toczy się od dłuższego czasu. Państwo Iwaszkiewiczowie skarżą się 
na  łamanie  prawa  przez  Prezydenta  Miasta  Gdańska  oraz  niezgodności 
wydania  decyzji  w  sprawie  określenia  ilości  kondygnacji  budynku,  w  którym 
zamieszkują przy ul. Metalowców 11. 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Panie  Przewodniczący.  Mam  następująca  propozycję.  W  związku  z  tym,  że 
sprawa  Państwa  Iwaszkiewiczów  jest  dość  złożoną  sprawą,  proponuje,  aby 
rozpatrzenie  sprawy  przełożyć  na  następne  posiedzenie  Komisji.  Ponieważ 
wystąpiłem do niezależnego biegłego o wydanie opinii.  Jak otrzymamy opinię, 
to  się do ustosunkujemy? 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Chcę  poinformować  Komisję  Rewizyjną RMG,  że  to  nie  jest    nasza  pierwsza 
sprawa  i bezprawne działania z urzędnikami. Właściwie,   Sąd Administracyjny 
już uchylił dwie decyzje administracyjne dotyczących naszych spraw. Pierwsza 
sprawa,  to  jak  mieszkaliśmy  jeszcze  na  ul. Waryńskiego,  a  druga  tutaj  na  ul. 
metalowców. 
W związku z  tym odczytam  jak pracuje Urząd  i  jak  jesteśmy przez urzędników 
krzywdzeni. 
Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Szanowna  Pani.  Na  moim  dyżurze  radnego  spotkałem  się  z  Pani  mężem  i 
zapoznałem się z dokumentacją. Zadałem pytanie:, czego Państwo oczekują od 
Komisji Rewizyjnej? Według mnie, na dobrą sprawę,  sprawa dla Państwa po 
2ch latach pism, żądań jest wygraną. Ponieważ macie Państwo taki wyrok. 

Pan Zygmunt Iwaszkiewicz 
Ale to tylko części – dotyczy ilości kondygnacji. Ale to jest tylko „ przygrywka” do 
tego, co będzie w innej Komisji. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Pan  oczekiwał  –  podzielę    się  uwagami,  abyśmy  się  zajęli  jako  komisja 
Rewizyjna    pracą  poprzedniej  Komisji  Rewizyjnej.  Abyśmy  się  zajęli 
Samorządowym Kolegium Odwoławczym.  Odpowiem, że to nie jest w ramach i 
kompetencji  Komisji  Rewizyjnej  RMG.  Ja  nie mogę  wypowiadać  się  na  temat 
pracy  poprzedniej  Komisji  Rewizyjnej  i  nie  ma  prawa  ingerować  w  SKO. 
Natomiast  po  zapoznaniu  się  z  dokumentami,  to  poczekam  na  opinię
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społecznego  biegłego,  który  opracuje  opinię  do  Państwa  sprawy. 
Proponowałem  rozwiązanie,  że  jeśli  ktoś  dopuścił  się  jakiś  zaniedbań,  to 
spróbujemy  to  wyjaśnić.  Dlaczego  to  zostało  tak  załatwione?.  Natomiast  plan 
zagospodarowania    terenu  Kokoszek,  jest  tematem  innej  Komisji.  Poczekamy 
na  opinię.  Jeśli  był  popełniony  błąd,  to  sprawdzimy  to.  Wówczas  możemy 
wystąpić do Pana Prezydenta z zapytaniem, czy ci pracownicy zostali ukarani, 
czy nie. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Pan  Prezydent  napisał  nam  dwa  pisma,  że  postępowanie  urzędników  było 
etyczne  i  zgodne  z  procedurami.  Mamy  dwa  autentyczne  podpisy  Pana 
Prezydenta. W związku z tym, być może to on nakłaniał tych pracowników żeby 
oni tak postąpili. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
My nie możemy wyręczać sądów. Państwo macie teraz korzystny wyrok sądowy 
i Miasto się o tym dowie. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Musi ktoś odpowiedzialność za to ponieść żeby przykładnie ukarać urzędników, 
aby inni urzędnicy nie postępowali tak samo. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Jest wyrok i jeśli urzędnicy się dowiedzą i Prezydent wie, że były zaniedbania w 
sprawie.  To  być  może  sprawa  ta  zostanie  rozpatrzona  ponownie.  Jak 
otrzymamy ekspertyzę to będziemy więcej wiedzieli na temat Państwa sprawy? 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
To  jest  skandal.  Bo  za  „  komuny”  mogliśmy  być  pokrzywdzeni.  Ale  teraz 
Prezydent jawi się jako taki prawy – rozczarowaliśmy się na Prezydenta. Wtedy 
glosowaliśmy na niego, na PO, a teraz zagłosowaliśmy za PiS. Zobaczymy, co 
będzie i jak Państwo postąpią. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Poczekajmy  na  opinię. Wiem,  że  Państwo  również  skarżycie  się  na  działanie 
poprzedniej Komisji Rewizyjnej. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Spraw  jest  bardzo  dużo.  Dlatego  podtrzymuję  wniosek  Pana  radnego 
Jędrzejczaka  o  przeniesie  rozpatrzenia  sprawy  Państwa  Iwaszkiewiczów  na 
następne posiedzenie Komisji. 
Jeśli  to  Państwu  nie    przeszkadza,  to  może  poprosić  o  opinię  mecenasa. 
Ponieważ  według  regulaminu,  my  nie  możemy  rozpatrywać  postępowań 
poprzedniej Komisji Rewizyjnej, – bo nie mamy prawa. 
Jeżeli Państwo uważacie,  że poprzednia Komisja złamała prawo,  to na  to  jest 
Prokuratura i Sąd, my nie jesteśmy w stanie. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Poczekamy  jeszcze  na  opinie  tej  Komisji  Rewizyjnej.  Jak  ta  Komisja  się 
odniesie  i  wówczas  będziemy mieli  sprawę  jasną? Chcemy  zobaczyć,  jak  my
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wybieramy  i  czy  te  osoby,  które  wybieramy  spełniają  swoje  zadanie.  Bo  my 
jesteśmy wyborcami. Bo jak glosować, to do nas się przychodzi, prosi, przysyła 
się  różne  ulotki,  zaprasza.  I  co  z  tego  wynika?  Urzędnicy  jak  pod  komuny 
pracowali tak samo pracują. Czy ktoś zrobił weryfikację tych pracowników? 

Radny Stefan Grabski – członek Komisji 
Takie są prawa wyborcze. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Coś musimy z tym zrobić. Tak nie może dalej być. Żebyśmy dostawali pismo i 
aby nas „krew” zalewała, że SKO pisze tak, a Pani Janczarek Sekretarz pisze, 
że nie było złamania prawa. Jak my się czujemy? To, po co te przepisy? 

Radny Stefan Grabski – członek Komisji 
Sprawa jest sporna i ostatecznie Sąd rozpatruje.. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Nie jest sporna. SKO, pisze, że niezgodnie z prawem wydano decyzje. 

Radny Stefan Grabski – członek Komisji 
W  związku  z  tym,  przełóżmy  rozpatrywanie  sprawy  na  następne  posiedzenie 
Komisji. 

Pan Zygmunt   Iwaszkiewicz 
Jestem za przełożeniem na późniejszy  termin. W związku z  tym, że  temat  jest 
obszerny, to proponuję, że może nie w tym miesiącu, a w marcu. 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Opinia miała  być przygotowana w tym miesiącu. Ale materiał jest tak obszerny, 
że trochę się to przeciągnie – może o 10 dni. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Na każdym kroku zostaliśmy oszukani i w każdym piśmie. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Może  Państwo  powiecie,  czego  Państwo  oczekujecie.    Bo  ja  jako  radny, 
bezpartyjny  z  Klubu  PiSu  nie  mogę  zrobić  czegoś  ponad  to,  co  mogę.  Ja 
jedynie mogę – po przeanalizowaniu sprawy, sprawdzić, czy zawinił pracownik i 
tylko  się  tym  zajmować.  Czy  ten  pracownik  został  ukarany,  niech  się 
wytłumaczy czy popełnił błąd? Natomiast SKO i poprzednia kadencja, to my nie 
mamy  takiego  prawa,  aby  to  sprawdzić.  Materiał  jest  duży,  dlatego  proszę  o 
sprecyzowanie, czego Państwo oczekujecie. Bo  ja  rozumiem, że są  tylko dwie 
rzeczy: macie pretensję do urzędników, że nie zostali ukarani i do Prezydenta, 
że nie reaguje. I to są Państwa argumenty. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Do urzędników, ze nie zostali ukarani  i do Prezydenta, że nie  reaguje.    Jeżeli 
pan  biegły  zobaczy,  że  sprawa  jest  nie  taka,  to  my  oczekujemy,  ze  Komisja 
Rewizyjna sama skieruje sprawę do Prokuratury.
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Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Nie.  Państwo  swoją  drogą  sądzicie  się.  Jeśli  uważacie,  że  zostaliście 
skrzywdzeni, to sądzicie się w sądzie. Natomiast my, gdy zauważymy i z opinii 
będzie  wynikało,  że  urzędnicy  i  Pan  Prezydent  łamią  prawo,  to  my  możemy 
wnioskować o ukaranie urzędników i możemy pytać, czy zostali ukarani. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
A do Prokuratury, Komisja Rewizyjna nie ma prawa? 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Problem błędów urzędników polega na  tym, że zostało wydane pozwolenie na 
budowę domu wyższego od Państwa domu. Taka była opinia. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Żadnego  pozwolenia nie ma.   Nie,  sposób  załatwienia  sprawy. W  jaki  sposób 
jest łamane prawo. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Uzgodniliśmy, że omówienie sprawy przenosimy na późniejszy termin. 

Pan Zygmunt Iwaszkiewicz 
Czy  można  prosić  o  bliższe  określenie  terminu    posiedzenia?  Bo  Pan 
Jędrzejczak sugerował koniec miesiąca i nawet mówi, że możemy w pierwszych 
dniach marca. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Sprawa będzie omawiana w dniu 27 marca br. 

Pani Bożena Iwaszkiewicz 
Dobrze. My chcemy sprawę załatwić, aby inni obywatele nie byli krzywdzeni w 
podobny sposób. Ciemnotę wciskać, bo my się na tym znamy. Ale inni mogą się 
nie znać  i są krzywdzeni i nie mają do końca świadomości. Urząd powinien być 
tak przejrzysty i tak pracować żebyśmy się czuli bezpieczni, że nam się krzywda 
od urzędników nie stanie i o to nam chodzi. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. 

  sprawa Pani Teresy Kałużnej 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Sprawa  toczy  się  od  dłuższego  czasu. Występowaliśmy  kilkakrotnie  do  Pana 
Prezydenta o wyjaśnienie sprawy.  Na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 
ponownie wystąpiliśmy do Pan Prezydenta o ustosunkowanie się do zadanych 
pytań.  Otrzymaliśmy  odpowiedź  na  zadane  pytanie.  Czy  członkowie  mają 
uwagi do udzielonej odpowiedzi?
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Radny  Paweł Jaworski – członek Komisji 
Pani Sekretarz. Zapoznałem się z udzielona odpowiedzią, którą Pani podpisała, 
ale ona mnie nie satysfakcjonuje. Zadałem pytanie: czy była podstawa prawna 
do przyznania lokalu przy ul Północnej Panu Sasinowi, skoro posiadał już lokal 
przy ul Kartuskiej?  Nie mam nic przeciwko artystom i nie mam przed sobą tej 
uchwały.  §  12  uchwały  mówi,  że  może  zostać  przydzielony  lokal  artyście  z 
zasobów gminy, pod warunkiem, że nie posiada pracowni. Faktem jest, że  Pan 
Sasin  miał zarejestrowaną działalność gospodarczą  przy ulicy Kartuskiej. Pani 
pisze, że to nie był jego lokal, a jego siostry. Ale to jest nie ważne gdzie on ma 
tą pracownię – ona istniała. Według mnie nastąpiła rozbieżność. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
My  piszemy,  ze  w  lokalu  przy  ul.  Kartuskiej  106/  10,  Pan  Paweł  Sasin 
zamieszkiwał w charakterze członka rodziny. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
My  nie  mówimy  o  mieszkaniu,  a  o  pracowni.  Jest  zaświadczenie,  które  Pani 
otrzymała, że Pan Sasin prowadził działalność gospodarczą w postaci pracowni 
przy ul. Kartuskiej. W związku z tym posiadał pracownię. 
Odpowiedź na pytanie 3: czy został ukarany administrator? Pisze Pani, że 
nie został ukarany gdyż nie stwierdzono uchybień. Odpowiedzią tą też nie 
jestem  usatysfakcjonowany.  Pani  Kałużna  zauważyła,  że  lokal  nr  3  był 
długo lokalem pustym i ona się nim zainteresowała. Doprowadziła do tego 
i  wówczas  administrator  się  tym  zainteresował.  Przez  rok  czasu 
administrator nic nie robił żeby ten pustostan wykryć. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Pan Dyrektor przyznał, że ten lokal był przez rok pusty? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Nie wiem, czy rok czasu. Ale w korespondencji było podane, że lokal nr 3 
przez długi okres czasu był pustostanem. Może to pani sprawdzić. On był 
pustostanem. Obawiam się, ile jest w Gdańsku takich pustych mieszkań. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Czy  Dyrektor Skuras przyznał, że lokal był pustostanem? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Tak.  Powiedział,  że  to  jest  obywatelski  obowiązek  i  miała  prawo  to 
zgłosić.  Pani Kaużna  zgłosiła,  że  lokal  nr  3  był  pustostanem  i wówczas 
przydzielono  lokal Panu Sasinowi, a nie  jej. Proszę sprawdzić: dlaczego 
tak  długo  lokal  był  pustostanem  i  się  nikt  tym  nie  interesował.  Może  w 
Gdańsku mamy więcej pustostanów. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Jeżeli ja wynajmuję od Pana lokal. To, czy ja mam własny lokal?
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Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Ma Pani lokal. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Czy   mieszkam  u  siostry  i  rejestruję  działalność  u  siostry,  to  czy  ja mam 
swój lokal? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Ma Pani lokal na pracownię. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Wynajęcie  lokalu  użytkowego  jest  na  takiej  samej  zasadzie,  jak  i 
otrzymanie lokalu mieszkalnego. Jeżeli ja mieszkam w schronisku, to czy ja 
mam lokal? 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Nie. W schronisku nie. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Poprosimy o opinię prawną w tej sprawie. 

Radny  Maciej Krupa – członek Komisji 
Przychylam się do prośby pani Sekretarz, aby to sprawdzić. Nie wiem jaki 
rodzaj sztuki uprawia Pan Sasin. Można założyć,  że  jest pejżarzystą  i w 
mieszkaniu nie maluje, ale gdzieś musiał zarejestrować swoją działalność 
pod  jakąś  siedzibą. Mam prośbę  do  Pani Sekretarz,  aby  prawnik wydał 
opinię, jak należy czytać uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXII/651/04. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Jeśli będzie Pani pisała opinię,  to niech Pani poprosi o  to co mówił Pan 
radny  Krupa.  Chcemy  żaby  była  jasność,  czy  uchwała  ma  na myśli  na 
własność  pracownię?  Czy  mam  miejsce  gdzie  tą  pracownię  można 
prowadzić. Niech mecenas sprecyzuje opinię do  tej  uchwały,  czy mamy 
mu dać ta pracownię na własność, na zamieszkanie. Czy to jest lokal na 
pracownię,  czy  na  mieszkanie?    Tu  nie  chodziło  o  pracownię,  a  o 
mieszkanie. 
Temat Biura Kontroli – znowu jest obywatelski obowiązek. Skoro jest taki 
organ  w  Mieście  jak  Biuro  Kontroli,  to  otrzymaliśmy  odpowiedź,  że 
badając  sprawę  Pani  Kałużnej,  Komisja  Rewizyjna  nie  uznała  za 
konieczne wystąpienie do Prezydenta o wszczęcie kontroli. Czy  ja mam 
obywatelski obowiązek prosić o to aby kontrola poszła? 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Poprzednia Komisja Rewizyjna zajmowała się bardzo dokładnie sprawą i 
uznała sprawę za wyjaśnioną i załatwioną. I wówczas Komisja Rewizyjna 
nie  powiedziała,  że  nie  satysfakcjonuje  ich  to  co  Wydział  Gospodarki



11 

Komunalnej  zrobił,  bo mamy  takie, a  takie pytania  i  żądamy niezależnej 
kontroli. My uznaliśmy, że Wydział Gospodarki zrobił właściwie i Komisja 
Rewizyjna  również  uznała  nasze  wyjaśnienia  za  wystarczające  i 
uznaliśmy sprawę za załatwioną. Sprawa ponownie odżyła. My postaramy 
wyjaśnić sprawę poza wszelką wątpliwość. 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Jeśli ktoś posiada lokal na własność, to ma prawo zwrócić się do Miasta 
żeby Miasto przydzieliło mu taki lokal na własność. Tak Pani powiedziała. 

Pani Danuta janczarek – Sekretarz Miasta 
Mam  prawo  przystąpić  do  przetargu  na  lokal  miejski.  Bo  są  lokale  z 
przetargu.  Na  lokale,  które  nie  idą  na  przetarg,  to  jest  konkurs  ofert.  Z 
uchwały też wynika, że są pracownie dla artystów. 

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji 
Ja  nie  o  to  pytam.  Ale,  czy  ktoś  co  prowadzi  działalność,  ma  prawo 
ubiegać się o lokal gminny na własność? 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Ma prawo ubiegać się o lokal na zasadach dzierżawy. 

Radny Jerzy Borowczak  – członek Komisji 
Pani  Kałużna  poruszała  również  sprawę  umowy,  którą Miasto  spisało  z 
Panem  Sasinem.  Była  mowa,  że  umowę  spisano  na  lokal  mieszkalny. 
Chciałbym zobaczyć decyzję przydziału lokalu nr 3 Panu Sasinowi. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Jest taka możliwość, że artysta mieszka i pracuje. 

Radny Jerzy Borowczak  – członek Komisji 
Co się teraz w tym lokalu dzieje? 
Czy Pan Sasin prowadzi tam swoją działalność i wykonuje zawód artysty, 
czy  też  nie?    Jeśli  nie  wykonuje,  to  taki  lokal  z  puli  miasta  mu  nie 
przysługuje. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Pan Dyrektor Skuras  na  poprzednim posiedzeniu  komisji  powiedział,  że 
dla niego jest to nowa sprawa, że Pan Sasin miał pracownię i miał wpis o 
działalności  i  Pan  Dyrektor  o  tym  nie  wiedział.  Dlatego  prosiliśmy  o 
sprawdzenie. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komsji 
Czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać jeszcze głos? Nie widzę. 
Proponuję,  abyśmy  jako  Komisja  wystąpili  do  Pana  Prezydenta  o 
przedstawienie dodatkowych wyjaśnień.
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Komisja Rewizyjna RMG po raz kolejny rozpatrywała skargę Pani Teresy 
Kałużnej  zam. Przy  ul.  Północnej  8/1 w Gdańsku  i  po  przeanalizowaniu 
wszystkich  dokumentów  oraz  zapoznaniu  się  z  udzieloną  odpowiedzią 
przez Pana Prezydenta ( pismo Nr BK.I.0913/108/31556/07) wnioskuje do 
Pana Prezydenta  przedstawienie dodatkowych wyjaśnień: 

  czy w  lokalu przy ul. Kartuskiej 106/10, pan Sasin prowadził działalność 
gospodarczą? 

  Jak długo lokal przy ul. Północnej 8/3 był pustostanem? 
  Czy przed dniem zawarcia umowy najmu lokalu nr 3 przy ul. Północnej 8 

z Gminą,  Pan  Sasin  posiadał  jakikolwiek  tytuł  prawny  do  innego  lokalu 
mieszkalnego lub pracowni?
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  sprawa Pani Ireny Czarneckiej 

Radny Ryszard Jędrzejaczak 
Sprawa  ta  była  omawiana  już  przez  poprzednią  Komisję  Rewizyjną. 
Sprawa dotyczy  naprawienia szkód poniesionych  na działce ogrodniczej 
przy ul, Żuławskiej. Byłem na tej działce i stwierdziłem, że to jest skandal, 
że do dnia dzisiejszego sprawa ta nie została załatwiona. Pani Czarnecka 
nie może  nic  uprawiać  na  działce.  Jak wchodziła  firma  z  pracami,  to  ta 
działka  tak  nie wyglądała. Nie wyobrażam sobie  tego,  że można było w 
takim  stanie  pozostawić  działkę  i  tłumaczyć,  że  wszystko  zostało 
naprawione. 

Pan Marek Witkiewicz – przedstawiciel WPR 
Mam  pytanie:  czy  Pan    radny  zapoznał  się  z  całą  dokumentacją 
poprzedniej Komisji Rewizyjnej RMG? 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Proszę, aby Pan  nie przepytywała Radnych,  tylko odwrotnie.  Jeżeli Pan 
radny ma pytania,  a my  dzisiaj  nie  umiemy na  nie  odpowiedzieć,  to  się 
zastanowimy i udzielimy odpowiedzi. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Zapoznałem  się  z  udzieloną  odpowiedzią  i  stwierdzam,  że  Miasto  nie 
popełniło  błędu. My  .  chciałbym wiedzieć,  czy  udzielona  odpowiedź  jest 
całą  i  szczerą  odpowiedzią  i  nic  nie  zostało  zatajone.  Bo  ta  odpowiedź 
mnie przekonuje, że sprawa została zamknięta. 
Nie zapoznałem się z całą dokumentacją poprzedniej Komisji Rewizyjnej 
RMG. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
O  ile  wiem,  to  odpowiedź  na  pismo  Komisji  podpisywał  Pan  Prezydent 
Marcin Szpak i napisał całą prawdę. Ale w tej sprawie zadam Mu jeszcze 
pytanie. Jeżeli nie będzie miał nic do dodania, to myślę, że ta odpowiedź 
będzie prawdziwa. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Z tego co wiem, to Pan Rady Jędrzejaczak był na tej działce i ją oglądał. 
Rekultywacja  działki  miała  się  odbyć  na  większym  obszarze,  a  zostało 
zrobione na mniejszej części. 

Pan Marek Witkiewicz – przedstawiciel WPR 
Zainteresowana  od  kilku  lat  występuje  o  rekultywację  3000  m2  swojej 
działki,  której  nie  uprawia  od  1999  roku.  Prace  na  działce  zostały 
rozpoczęte w roku 1999, a zakończone w czerwcu 2000 roku. Na działce 
porosły wierzby. Natomiast wykonawca,  który  instalował przepompownię
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ścieków  w  pasie  drogowym.  Pas  drogowy  należy  do  Gminy  Miasta 
Gdańska,  musiał  ustawić  dźwig  na  fragmencie  prywatnej  działki. 
Określiliśmy  szerokość  zajęcia  działki,  która wynosiła  5 metrów. Położył 
na  to  płyty  drogowe  i  wjechał  dźwigiem,  ustawił  przepompownie  i  zdjął 
płyty.  W  protokóle  przekazania  terenu  właścicielowi,  który  podpisała 
właścicielka i wykonawca zobowiązał się do dowiezienia 5 wywrotek ziemi 
urodzajnej  ziemi.  Był  problem,  jaką  ziemie  ma  dowieść.  Ustalono,  że 
ziemia  ma  mieć  atest  agrotechniczny.  Musi  to  być  ziemia,  która  ma 
odpowiednie  walory  techniczne.  Ziemia  został  przywieziona  i  wysypana 
na  zajętym  pasie.  Między  czasie  na  działce  porosły  trawa,  chwasty  i 
wystąpił  z pismem  do pani Czarneckiej aby zniszczyła chwasty bo chcą 
ziemię rozplantować. Do dnia dzisiejszego pani Czarnecka nic nie zrobiła 
na  tej  działce  –  mamy  na  to  zdjęcia. W  związku  z  tym,  że  było  już  po 
gwarancji  nie   można  było  zmusić  wykonawcy  do  rozplantowania  po  5 
latach  ziemi,  poprzednia  Komisja  Rewizyjna  „  wymusiła’  na  wydziale 
Programów Rozwojowych  żebyśmy zatrudnili profesjonalną firmę – do tej 
pracy  przywołaliśmy  Zieleń  Miejską,  która  wywiozła  darń  i  chwasty  i 
nawiozła nową ziemie, rozplantowała i zgłosiliśmy zakończenie prac Pani 
Czarneckiej.  Pani  Czarnecka  odmówiła  podpisania  protokołu.  Między 
czasie wszczęła proces przeciwko Miastu w dwóch  instancjach. Sprawy 
zostały przez panią Czarnecką w obu  instancjach przegrane  i oddalone. 
Pani  Czarnecka  zapłaciła  koszty  sądowe  i  na  dzień  dzisiejszy  nie 
wszczęła  ani  procesu  administracyjnego    tylko  cały  czas  pisze, 
domagając  się  abyśmy  uporządkowali  jej  działkę  –  3000  m2.  Jest  to 
nieporozumienie. Po  co    kto  by wjeżdżał  na  jej  teren –  50 metrów,  gdy 
miał tylko zrobić drogę technologiczną wzdłuż rowu. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący komisji 
Czy w czasie powodzi w roku 2001, te tereny były zalane? 

Pan Marek Witkiewicz – przedstawiciel WPR 
Tak były. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący komisji 
Jeśli  pani  Czarnecka  się  nie  procesuje  z  Miastem  i  my  jako  Komisja 
mamy  mieć  rolę  mediacyjną,  to  możemy  jej  powiedzieć,  że  zaniedbała 
jakieś  procedury.  Według  wyjaśnień  Pani  Czarneckiej,  to  maszyny 
wjeżdżały na jej teren, robiły koleiny. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
My  jako  Miasto  musimy  postępować  zgodnie  z  prawem,  a  nie 
wykładaniem  publicznych  pieniędzy.  My  musimy  postępować  zgodnie  z 
prawem. Gdybyśmy przegrali sprawę w sądzie  i sąd by nam nakazał,  to 
musielibyśmy to zrobić.
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Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Po zapoznaniu się z całą sprawą i wysłuchaniu informacji złożonych przez 
Pana Witkiewicza, wnioskuję, aby sprawę uznać za zakończoną. Udzielić 
Pani Czarneckiej odpowiedzi, że Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu 
się  z  wyjaśnieniami  i  treścią  udzielonej  odpowiedzi,  Komisja  uznaje 
sprawę  za  zamkniętą.  Mam  jeszcze  pytanie:  czy  to  jest  prawda,  że  w 
2001 roku to Pani Czarnecka miała usunąć chwasty? 

Pan Marek Witkiewicz – przedstawiciel WPR 
W czerwcu 2001 roku zakończyły się prace. Płyty zostały zdjęte i została 
nawieziona  ziemia.  Aby  ją  rozplantować,  to  wykonawca  zwracał  się 
pisemnie do właścicielki  (  dwa  razy)  z prośbą o  uporządkowanie  terenu 
aby mógł wjechać. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Mam pytanie:  z  czego  to wynikało,  że  to Pani Czarnecka miała  usunąć 
chwasty? 

Pan Marek Witkiewicz – przedstawiciel WPR 
Pani Czarnecka od zalania   2001 roku przestała uprawiać działkę. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Ponieważ  sprawa miała miejsce w  latach  1999,  a  później  był  rok  2000 
gdzie  jako  Miasto  chcieliśmy  naprawić  straty  i  jest  wyrok  Sądu  z  2004 
roku,  to  uważam,  że  powinniśmy  szanować wyrok  sprawiedliwości  i  nie 
zajmować się sprawą. Skoro Sąd orzekł, to administracja nie powinna się 
zajmować. Droga administracyjna  została wykorzystana. Pani Czarnecka 
też  zwróciła  się  na  drogę  postępowania  sądowego,  która  też  została 
wyczarpana. Wyroki się uprawomocniły i nie zaszły nowe okoliczności, to 
my  nie  mamy  prawa  wszcząć  postępowania  administracyjnego.  Pani 
może być nie zadowolona kiedy się sprawę przegra. 

Radny Jerzy Borowczak – członek Komisji 
Proponują, aby zamknąć tą sprawę i odpisać  Pani Czarneckiej, że: 
Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  się  z  Pani  skargą  i  złożonymi 
wyjaśnieniami  przez przedstawiciela Wydziału Programów Rozwojowych 
i  na  podstawie    dokumentacji  i  zdjęć  oraz  zapoznaniu  się  z  treścią 
udzielonej  odpowiedzi  przez  Pana  Prezydenta  uznała,  ze  wyrządzone 
szkody  na  działce  w  trakcie  prowadzenia  robót  inwestycyjnych  zostały 
prawidłowo  naprawione.  Jednocześnie  komisja  uznaje  sprawę  za 
zakończoną.
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  sprawa  Pana Henryka Brajckiego 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący komisji 
Sprawa  dotyczy  kwestii  przejęcia  przez  Miasto  Gdańsk  nieruchomości 
położonej  przy  ul.  Bratki  8  stanowiącej  własność  pana  Henryka 
Brajeckiego. Wystąpiliśmy z pismem do Pana Prezydenta  o wyjaśnienie 
sprawy. Otrzymaliśmy odpowiedź. Czy ktoś z  członków Komisji  chciałby 
zabrać głos w tej sprawie. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Zapoznałem się z treścią udzielonej odpowiedzi. Otrzymałem ksero pisma, 
które  Pan  Brajcki  przesłał  do  Pani  Eryki  Buczek,  która  prawdo  podobnie 
pracuje w Urzędzie Miejski przy  roznoszeniu  korespondencji. Czy  ta Pani 
jest pracownikiem Urzędu Miasta? Czy też nie. 

Pani Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta 
Być może, albo się mylę. Ponieważ w  Urzędzie pracuje kilkadziesiąt osób. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Mamy  również  pismo  Pana  Brajckiego  z  dnia  19.10.2006  skierowane  do 
pani  Eryki  Buczek,  z  którego  to  pisma  wynika,  że  ta  Pani  jakoby  była 
pracownikiem  Urzędu. W  związku  z  tym mam  pytanie:  czy  jako  Komisja 
Rewizyjna możemy się zwrócić do Pana Prezydenta o sprawdzenie, czy ta 
Pan  i  była kiedykolwiek pracownikiem, czy nie.  Jeśli  okaże się,  że  tak,  to 
wówczas należy ja poprosić o wyjaśnienie. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
W związku z tym wystąpimy do Pana Prezydenta o wyjaśnienie. 

Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  się  z  nowym  pismem 
skierowanym  do  Komisji  Rewizyjnej  przez  Pana  Henryka  Brajckiego, 
zwraca się do Pana Prezydenta o wyjaśnienie: czy Pani Eryka Buczek w 
latach  1946/47  była  pracownikiem  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Komunalnej? Czy była i czy jest nadal pracownikiem Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku. 

  pismo Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Przemysłu 
SpożywczoChemicznego ul. Lastadia 2 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Wpłynęło  do  nas  pismo Rady Pedagogicznej    Zespołu Szkół Przemysłu 
SpożywczoChemicznego.    Uważam,  że  pismo  to  nie  powinno  trafić  do
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Komisji  Rewizyjnej.  Szkoła  ta  jest  likwidowana  na  skutek  wad 
konstrukcyjnych  i  są zrobione przeciwstawne ekspertyzy,  to  nie my  jako 
Komisja  powinniśmy  się  tym  zająć,  a  nadzór  budowlany.  Rada 
Pedagogiczna uważa,  że  jest coś  nie  tak skoro są   dwie przeciwstawne 
ekspertyzy. 

Pani Danuta Janczarek = Sekretarz Miasta 
Pani  Prezydent  Hall    na  posiedzeniu  komisji  Edukacji  będzie 
przedstawiała propozycję przemieszczeń szkół – również Lastadii. 
Sprawa szkoły Lastadii  nie  jest  sprawą świeżą. W poprzednim  roki była 
szczegółowo  rozpatrywana.  Jest  ekspertyza  fachowców,  że  jeśli  nie 
przeprowadzi  się  w  tym  budynku  kapitalnego  remontu,  to  nie  powinien 
być  użytkowany  jako  szkoła. W  ekspertyzie  tej  jest  też  powiedziane  do 
kiedy budynek powinien być opuszczony. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Otrzymałem  również  pismo  Zespołu  Szkół  Przemysłu  Spożywczo 
chemicznego  kierowane  do  Komisji  Edukacji  RMG.  Mam  wątpliwości, 
ponieważ w piśmie kierowanym do Komisji Rewizyjnej piszą, ze nie mają 
dostępu do dokumentacji ekspertów. Natomiast  ta sama Rada pisząc do 
Komisji  Edukacji,  pisze,  że  w  roku  2004  Dyrekcja  Rozbudowy  Miasta 
Gdańska otrzymała ekspertyzę sporządzoną przez Centrum. W związku z 
tym  pismo  kierowane  do  naszej  Komisji  jest  zaprzeczeniem  pisma 
kierowanego do Komisji Edukacji. 

Radny Maciej Krupa – członek Komisji 
Komisja Edukacji w tej chwili pracuje nad poprawą warunków w Szkole na 
ul. Powstańców Warszawskich  i  sprawą Szkoły przy  ul.  Lastadia  też się 
będzie  zajmować.  Jeżeli  Rada  Pedagogiczna  Szkoły  nie ma wglądu  do 
ekspertyzy, to mogą przez Komisję Edukacji poprosić Wydział Edukacji o 
udostępnienie  tych  ekspertyz.  Komisja  Edukacji  zajmuje  się 
restrukturyzacją  wszystkich  szkół  Uważam,  że  nie  powinniśmy  się  tym 
zajmować. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Pismo  skierowane  do  naszej  Komisji  jest  zaprzeczeniem.  Piszę,  że  nie 
znają,  a  w  piśmie  do  Komisji  Edukacji  piszą,  że  znają.  Nie  uprawiam 
spychologii,  ale  to  nie  jest  przedmiotem  obrad  Komisji  Rewizyjnej.  My 
jako Radni na sesji będziemy głosować za tym, czy przenieść szkołę, czy 
też nie. 

Radny Jerzy Borowczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Uważam, że powinniśmy odpisać, że sprawą powinna zając się Komisja 
Edukacji, a nie Komisji Rewizyjna.
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Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się z pismem skierowanym przez 
Radę Pedagogiczną ZszPSiCH w sprawie analizy ekspertyzy dotyczącej 
stanu technicznego budynku. 
W  związku  z  tym,  ze  sprawą  Państwa  szkoły  zajmuje  się  Komisja 
Edukacji  RMG,  Komisja  Rewizyjna  uznała,  że  nie  jest  właściwą  do 
dalszego zajmowania się sprawą. 
Powyższą treść pisma, członkowie Komisji  przyjęli jednogłośnie – 6 
głosami „ za” . 

  Sprawa Pani Wiesławy Caban 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Sprawa ta toczy się od wielu lat, a dotyczy 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Zapoznałem się z cała dokumentacją. Pani Caban ma pretensje o to, że 
budynek,  który  zajmuje  nie  jest  jej,  a  teatru  Miniatura.  To  nie  jest 
rozpatrywane  przez  nas.  Druga  sprawa  dotyczy  tego,  że  teatr  podczas 
remontu  narobił  jej  szkód.  Pani  Caban  pisze  do  wszystkich  m.in.  do 
Prokuratury,  Premiera.  Uważam,  że  powinniśmy  Pani  tej  odpisać,  że 
sprawa  ta  nie  jest  przedmiotem  badania  Komisji  Rewizyjnej.  My  nie 
możemy rozpatrywać tego, czy lokal został tej Pani słusznie zabrany, czy 
też nie. W tej sytuacji to Sąd powinien rozstrzygnąć. 
Uważam, że powinniśmy odpisać Pani Caban, że Komisja Rewizyjna nie 
będzie  zajmować  się  sprawą.  Ponieważ  jako  Komisja  nie  mamy  takich 
uprawnień i jedyną drogą do rozstrzygnięcia sprawy jest droga sądowa. 
W związku z tym Komisja Rewizyjna uznaje sprawę za zakończoną. 

PUNKT  4 

Sprawy wniesione, wolne  wnioski 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Musimy ustalić plan pracy Komisji, bo jesteśmy jedną z Komisji, która nie 
ma jeszcze planu pracy. 

Radny Paweł Jaworski – członek komisji 
Plan  pracy  możemy  przedstawić  nie  na  cały  rok,  a  na  pół  roku  i  na 
kwartał. Proponuję ustalić plan pracy do końca kwietnia br. 

Rany Maciej Krupa – członek komisji
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Nie  przyjęliśmy  planu    pracy,  a  to  z  tego względu,  że  nie  wiedzieliśmy 
jakie  mamy  zaplanować  kontrole.  Myślę,  że  po  kontroli  wykonania 
budżetu będziemy mieli pomysły co dalej robić. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Wnioskuje, aby upoważnić Pana  przewodniczącego do podpisania planu 
pracy i przedstawienia do Rady Miasta. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Czy ktoś z Panów radnych chciałby zabrać głos w sprawach wniesionych, 
wolnych wnioskach? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
W dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarczej  i była 
przedstawiona  informacja  odnośnie  Hali  WidowiskowoSportowej  na 
granicy Gdańska i Sopotu. Zadałem pytania dla osoby, która zajmuje się 
sprawą  się.  Pani  odpowiedziała,  ale  ja  to  później  zweryfikowałem.  Są 
sprzeczne informację. Jest to poważna sprawa. 
Dlatego wnioskuję, aby powołać zespół kontrolny do zbadania  inwestycji 
związanych z budową Hali. 

Radny Maciej Krupa – członek Komisji 
Czy członkowie Komisji Gospodarczej nie zadawali pytań? 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Zadawaliśmy  pytania.  Ale  Pani,  która  udzielała  informacji  nie  miała 
dokumentów i nie była w stanie odpowiedzieć na różne pytania. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący komisji 
Cztery  lata temu też się dużo mówiło na temat budowy Hali i budowa jej 
miała  być  zakończona  w  ciągu  czterech  lat.  Może  dobrze  byłoby,  aby 
sprawdzić co zrobiono przez te cztery lata. Pieniędzy poszło bardzo dużo 
–  około  19  milionów  złotych  –  łącznie  z  Gdańskiem  i  Sopotem    nie 
wiadomo na co. 

Radny  Jerzy Borowczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
W  związku  z  tym,  że  na  posiedzeniu  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i 
Morskiej  będzie  omawiana  sprawa,  to  może  poczekajmy  do  momentu 
uzyskania informacji. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
W dniu wczorajszym drążyłem ten temat i zadałem pytanie: czy ta kwota, 
która mamy dołożyć – 20 milionów zł,  to  jest wszystko?   Usłyszałem, ze 
nie.  Ponieważ  brakuje  jeszcze  37  milionów  zł  na  siedziska,  tele 
informatyczne, na ciepło. Zapytałem: skąd na to będą pieniądze?
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Powiedziano,  że  te  pieniądze ma włożyć  przyszły  operator,  którego  nie 
ma.  Nie  wiem,  czy  Pani  Czarnecka  na  posiedzeniu  Komisji  Polityki 
Gospodarczej  będzie  wstanie  przynieść  wszystkie  dokumenty.  Ja  bym 
chętnie  pojechał  do  Sopotu  aby  zobaczyć  te  wszystkie  opracowania, 
projekt  i  to wszystko porównać. Po sprawdzeniu  tego wszystkiego będę 
miał wyrobione zdanie i będę wiedział jak ma głosować. Mamy dołożyć 25 
milionów zł więcej i wiemy, ze będzie brakowało 37 milionów zł. 
Ja  nie  ma  wyrobionego  zdania,  czy  jestem  przeciwnikiem  budowy  hali, 
czy też nie. Zastanawiam się nad tym: czy  lepiej stracić 10 milionów czy 
kontynuować  dalej. 

Radny Maciej Krupa  członek Komisji 
Rozumiem, że sprawa jest o tyle pilna, że będziemy mieli na sesji 
26  lutego  br.  zmianę  budżetu.  Nie  jestem  specjalista  do  spraw  kontroli 
finansowej  i nie wiem gdybyśmy poszli wszyscy aby to sprawdzić,  to nie 
wiem, czy jesteśmy w stanie w ciągu tych kilku dni sprawdzić na tyle aby 
sprawę poznać. Wydaje mi się, że powinniśmy poczekać na posiedzenie 
Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  RMG,  która  to  Komisja  będzie 
poświęcona  tylko  tematowi Hali,  to  skierujmy  przez Komisję Budżetową 
jak najwięcej szczegółowych pytań  i spróbujmy się  ta drogą dowiedzieć. 
Obawiam,  że  wchodząc  w  tej  chwili  na  kontrolę,  zostałbym  zarzucony 
różnymi rzeczami, z których i tak bym się nic nie dowiedział. 

Radny Paweł Jaworski – członek Komisji 
Zamiast pisać i czekać dwa tygodnie na odpowiedź, to mogę pojechać na 
miejsce, porozmawiać, spytać. 
W  związku  z  tym  ponawiam  swój  wniosek  o  powołaniu  zespołu 
kontrolnego do zbadania sprawy związanej z budową Hali Widowiskowo 
sportowe. Zgłaszam swoją kandydaturę. 

Radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji 
Kto z członków Komisji jest za wnioskiem Pana Radnego Jaworskiego w 
sprawie powołania zespołu kontrolnego? 
Członkowie Komisji jednogłośnie – 6 głosami ‘za”  przyjęli wniosek. 
Proszę o zgłaszanie kandydatur? 

Radny Jerzy Borowczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Zgłaszam swoją kandydaturę. 

Radny Ryszard Jędrzejaczak – członek Komisji 
Zgłaszam swoją kandydaturę.
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Komisja  Rewizyjna RMG powołała trzy osobowy zespół kontrolny w składzie: 
radny  Jerzy  Borowczak,  radny  Paweł  Jaworski  oraz  Radny  Ryszard 
Jędrzejczak  w  celu  przeprowadzenia  kontroli  w  Wydziale  Programów 
Rozwojowych Urzędu Miejskiego w Gdańsku. . 

Zakres kontroli obejmuje: 
–  Inwestycji  związanej z budową Hali widowiskowosportowej na granicy 

Gdańska i Sopotu. 

Data rozpoczęcia kontroli zaplanowano na miesiąc luty marzec 2007 r. 

Ponadto  Komisja  Rewizyjna  RMG  wystąpiła  do  Pana  Prezydenta  Miasta 
Gdańska  o  wyznaczenie  pracownika  właściwego  kompetentnie  do  udzielania 
informacji i wyjaśnień. 

Powyższe członkowie Komisji Rewizyjnej RMG przyjęli – jednogłośnie 
6 głosami „ za” . 

Zawiadomienie    o  wszczęciu  kontroli  oraz  upoważnienia  stanowią 
załącznik nr 6, 7, 8, 9 do protokołu. 

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych,  wolnych  wniosków 
Przewodniczący  Komisji  radny  Stefan  Gdabski  podziękował  wszystkim  za 
przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono – 18.oo 

Przewodniczący 
Komisji  Rewizyjnej RMG 

Stefan Grabski 

Protokół sporządziła 
M. Topczewska
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